My future profession

The end of school is the start of our independent life and the beginning of the most serious examination we have passed. In order to do well at this examination it is necessary to choose the right road in life which will help us best to live and work for own good and for the benefit of our country. 

Many broad ways will open before the pupils when they leave a secondary school. Everybody will have a chance to develop and use knowledge and education received during the school years. 

There are a lot of different trades and professions, and each one must choose the occupation in which he or she can best develop one's own talent and abilities. Our society needs well-educated people. Nowadays the profession of an economist has become one the most useful, modern and interesting. That is because our country is moving towards market economy and different forms of property are being established. There is a place for an economist at every plant and factory. An economist exercises different functions. He or she can determine the structure of an enterprise and calculate costs as well as probable profits. An economist analyses the condition of the market and prospects for its development in the future. His or her practical use of electronic computers is a must. The activities of an economist at an enterprise range from bookkeeper control the financial state of an enterprise and perform a lot of useful calculations. A manager is an actual administrator. Having a good command of the economic situation in the region and the demands of the market a person with an economist's diploma may establish his own business, or he may become a partner of a joint venture. It is very important for an economist to know a foreign language, especially English. 

That is because contracts between our country and many countries of the world are becoming wider with every coming day. Every economist has a chance to go abroad or to deal with foreign businessmen coming to our country. But to become a good economist one must work hard and get not only theoretical knowledge but also great practical skills 

Перевод текста: My future profession

Конец школы - начало нашей независимой жизни и начала самой серьезной экспертизы, которую мы передали. Чтобы преуспеть при этой экспертизе, необходимо выбрать правильную дорогу в жизни, которая поможет нам лучше всего жить и работать для собственной пользы и в пользу нашей страны. 

Много широких путей откроются перед учениками, когда они оставляют среднюю школу. Каждый будет иметь шанс развить и использовать знание и образование, полученное в течение учебных годов. 

Есть много различных отраслей и профессий, и каждый должен выбрать занятие, в котором он или она может лучше всего развить собственный талант и способности. Наше общество нуждается в образованных людях. В настоящее время профессия экономиста стала одним самое полезное, современный и интересный. Это - то, потому что наша страна перемещается к рыночной экономике, и различные формы собственности устанавливаются. Есть место для экономиста на каждом заводе и фабрике. Экономист осуществляет различные функции. Он или она может определить структуру предприятия и вычислить затраты так же как вероятную прибыль. Экономист анализирует условие рынка и перспектив его развития в будущем. Его или её практическое использование электронно-вычислительных машин - необходимость. Действия экономиста в диапазоне предприятия от бухгалтера управляют финансовым государством предприятия и выполняют много полезных вычислений. Менеджер - фактический администратор. Имея хорошую команду экономической ситуации в области и требованиях рынка, человек с дипломом экономиста может установить его собственный бизнес, или он мог стать партнером совместного предприятия. Это очень важно для экономиста знать иностранный язык, особенно английский. 

Это - то, потому что контракты между нашей страной и многими странами мира становятся более широкими с каждым прибывающим днем. Каждый экономист имеет шанс выехать за рубеж или иметь дело с иностранными бизнесменами, приезжающими в нашу страну. Но становиться хорошим экономистом нужно упорно трудиться и получать не только теоретическое знание но также и большие практические навыки

